

# Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



## Ak protokoll mars 2024

### Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: 2024\_Protokoll\_SLK AK\_marsmötet.pdf

Storlek: 73427 byte

Hashvärde SHA256:

9a16ad837ebbb6914096f96c1d504bf08fcec5b38db0879db1374a20bb39af89

*The original file and all signatures are attached to this PDF.*

*To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.*

### Signed By 3:

**EVY ELISABETH PETTERSSON**

Signed with BankID 2024-04-10 18:33 Ref: 4b446769-e1f1-44e9-9b90-f4322dbc9c02

**MAUD VENNBERG**

Signed with BankID 2024-04-10 16:15 Ref: 8cc19044-17a8-4db7-bce0-87fc3aabf24f

**DOROTHEA LEDINEK**

Signed with BankID 2024-04-10 10:14 Ref: b72cb213-509d-4d18-8f1c-4bdc97987b29

## Mötesprotokoll för SLK avelskommittè, protokoll 2/2024

Digitalt möte KI 19.00 via zoom 25 mars 2024

**Närvarande:** Dorothea Ledinek. (sammankallande SLK), Cecilia Henriksson (SRLV) deltog fram till §11, Ewy Pettersson (SRSL), Från § 12 deltog Maud Vennberg (SRFL).

**Ej närvarande:** Liselotte Brännström (SRLV), Catarina Brandsten (SRSL)

### §1 Sammanträde öppnade

Dorothea öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

### §2 Val av mötessekreterare

Mötet beslöt att välja Ewy som mötessekreterare.

### §3 Val av justeringsperson

Mötet **beslöt** att välja Cecilia att justera protokoll fram till §11.

Mötet **beslöt** att välja Maud att justera protokoll från §12.

### §4 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

### §5 Genomgång av föregående protokoll

Protokoll från föregående möte hade sänts ut 21/2; inga kommentarer inkom gällande protokollet.

## **§6 Rapport från rasklubbarna**

SRLV har fått en ny AK medlem, nämligen Camilla Wolgers, som eventuellt ska bli ny suppleant i SLK AK. Hon ska tillfrågas inför nästa möte.

SRFL: Årsmötet har hållits men protokollet är inte justerat än.

SRSL: Årsmötet har flyttats från 24/3 till 28/4. Valberedningen jobbar för att ta fram ett nytt förslag på styrelsemedlemmar.

## **§7 Nytt från SKK AK**

Kort genomgång av SKK AK senaste protokoll.

## **§8 Artiklar till medlemstidningen Lapphunden**

Manusstopp: 15:e maj alltså innan nästa möte. Dorothea ska skriva andra delen av artikeln om kastration. Del 1 är skriven och publicerad på hemsidan och kommer också publiceras hos andra klubbar/föreningar. Cecilia ska skriva en personlig artikel om att leva med en sjuk hund.

## **§9 Nordiska samarbetet**

Dorothea rapporterade. På det första nordiska mötet beslutades att ha en fysisk nordisk konferens vartannat år. Första nordiska konferensen ska hållas i Helsingfors under World Dog Show 2025. Sammankallande land byter varje år och är Sverige i år och Finland nästa år. Avelsfrågor, översättningar, sjukdomsregistrering och anpassning av registreringskrav och avelsrekommendationer ansåg mötet som viktigast att samarbeta om. Samarbetet ska ske främst på rasnivå, men en sammanhållning mellan raser ska säkerställas. Efter att minnesanteckningarna är publicerade ska SLK AK bjuda in på ett gemensamt „nordisk AK-möte“ och därefter ska rasklubbarna arbeta sinsemellan. Övergripande träffar för alla 3 raser ska hållas 2 gånger om året.

## **§10 Värva domare**

Det är otydligt om ansvaret för att värva nya domare ligger hos utställningskommittén eller avelskommittén. Å ena sidan är utställning ett avelsutvärderingsverktyg, å andra sidan också en tävling och det finns ett eget

utställningskommitté inom SLK som kontaktar domare inför utställningar. Mötet diskuterade att bjuda in domare som vill utöka sina raser till domarträffar med presentation av raserna. Viktig med domare som förstår hundarnas arbetsområden och villkoren i renskog och fjäll och som dömer fram funktionella hundar.

## §11 Avelskonferens

Dorothea och Cecilia rapporterade från avelskonferensen. Material från avelskonferensen har skickats ut tidigare till alla medlemmar i SLK AK och ligger även på SLKs drive.

## §12 Uppföljning inkorskningsprojekt och HD för svensk lapphund

Dorothea rapporterade från mötet mellan SKK AK, SLK och SRSL 1.3.2024. Uppföljningsmöten ska ske ungefär en gång i halvåret. En grupp under SLKs ledning ska ta fram en ansökan för inkorskningsprojektet och ansökan ska komma in till SKK AK senast i september. Ett beslut om att sänka hälsoprogrammet för HD från nivå 2 till nivå 1 eller inte ska föreligga innan sommaren. SKK AK uppmuntrade att ändra rasstandarden så att fler färger tillåts. Det är Sverige som har rasansvar.

## § 14 Budget

Dorothea rapporterade från senaste SLK styrelsemöte. Förslaget från SLK är 15000 kr för utbildning, övernattning och resekostnader vilket motsvarar 3-4 helger. Budgeten för det fysiska rassymposiet är 10 000 kr från SLK och 10 000 kr från SKK AK.

## § 15 Rassymposium

Mötet diskuterade platsen för rassymposiet och kom fram till att platsen ska ligga i närheten av Arlanda, och därmed är Blåvingen, Aronsborg och andra hotell i närheten möjliga alternativ. Mötet **beslöt** att rassymposiet ska hållas i februari 2025. Mötet diskuterade även möjliga ämnen: vallning (bjuda in renskötare för att avgöra om NHAT relevant, bjuda in Leila Nutti), populationsgenetik (bjuda in Ulrika Olsson från pawpeds), mentalitet (målsättning för BPH), hälsodata (ABP, inrapportering, publicering), hälsoenkäter och RAS. Mötet föreslog att bjuda in de Nordiska klubbarna och en föreläsare från ett annat nordiskt land (kanske Christian Lauluten). Beslut om mötet och budget måste tas innan sommaren för att kunna söka SKK AKs bidrag.

## § 16 Årliga utvärdering av RAS

Mötet gick igenom SRSLs och SRFLs utvärderingar av RAS, båda för att informera sig om det pågående arbetet med strategierna och utfallet av målsättningarna, men också för att ge förbättringsförslag. Dorothea betonade igen att ALLA mål och strategier ska utvärderas och att utvärderingen ska ligga till grund för nästa mandatperiodens arbete med RAS. Mötet beslöt att be SRSL att komplettera utvärderingen med tanke på att deras årsmöte inte äger rum förrän 28/4 och för att SRSL styrelse har ansökt om att flytta årsmötet just för att få möteshandlingarna, där RAS-utvärderingen ingår, i ordning. Mötet **uppdrog** Ewy att rapportera detta till SRSL styrelsen.

## §17 SRFL Hälsoenkät

Maud rapporterade att SRFL AK hade inte arbetat vidare med ärendet. Mötet beslöt att bordlägga ärendet till nästa möte.

## §18 Uppföljning RAS SRLV

Mötet beslöt att bordlägga ärendet till nästa mötet eftersom Cecilia hade redan avvikit och inga nya handlingar hade inkommit.

## §19 Möten mellan erfarna och nya uppfödare

ska ske i SLKs regi men i samarbete med rasklubbarna, ett tillfälle för varje ras. Mötet diskuterade teman som skulle tas upp och vilka erfarna uppfödare som skulle bjudas in till panelerna. Mötet **beslöt** att Ewy ska kontakta uppfödare för svensk lapphund, Dorothea för finsk lapphund och Cecilia ska få instruktion att kontakta uppfödare för lapsk vallhund.

## §20 Avelsfunktionärsutbildning

Dorothea informerade om avelsfunktionärsutbildningen 27 och 28:e april och rekommenderade att alla medlemmar i SLK AK bör ha genomgått utbildningen. Hon kan inte delta själv och komplettera sin utbildning den här gången, men det kommer finnas ett nytt tillfälle i höst. Sista dagen för anmälan är 4:e april.

## §21 Övriga frågor

Inga övriga frågor

**§21 Nästa sammanträdesdatum**

Nästa möte blir 10 juni kl. 19.00

**§22 Mötet avslutas**

Dorothea tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.